



Sehr geehrte Geschäftspartner,

wir freuen uns sehr, Sie darüber zu informieren, dass Herr Nico Vitense seit April 2017 die AURELIUS Wachstumskapital neben Matthias Schneck als Managing Partner verstärkt. Vor seinem Wechsel zu AURELIUS Wachstumskapital war Herr Vitense für die Private Equity-Gesellschaft HANNOVER Finanz tätig, wo er unter anderem die Investitionen in Picture Park Studios, Koller (Autozulieferer), F&W Frey & Winkler (Medizintechnik), ACHAT Hotels und Schiller Fleisch geleitet hat.

Herr Vitense fokussiert sich branchenunabhängig auf Buyouts und Wachstumsfinanzierungen von profitablen mittelständischen Unternehmen. Die Unternehmen haben dabei i.d.R. Umsätze zwischen € 5 Mio. und € 50 Mio.

Matthias Schneck fokussiert sich unverändert auf das Segment „Opportunity“, also Spin-Offs und Carve-Outs aus größeren mittelständischen Unternehmen und Konzernen sowie Unternehmen mit operativem Verbesserungspotenzial.

Als Teil der AURELIUS Gruppe und Schwestergesellschaft der börsengehandelten AURELIUS Equity Opportunities SE & Co. KGaA fokussiert sich die AURELIUS Wachstumskapital auf Nachfolgelösungen sowie auf die Übernahme von Unternehmensteilen größerer mittelständischer Unternehmen und Konzerne (Spin Offs).

Neben Kapital für Investitionen und Wachstum unterstützen wir das Management der erworbenen Gesellschaften durch umfangreiche unternehmerische Erfahrung und helfen so, geplantes Wachstum zu realisieren und operative Potenziale zu heben.

Im Gegensatz zu klassischen Finanzinvestoren investiert die AURELIUS Gruppe daher nachhaltig und langfristig und ist nicht an die Laufzeiten eines Investmentfonds gebunden.

---

Dear business partners,

we are pleased to inform you that Mr. Nico Vitense has joined AURELIUS Growth Capital as a Managing Partner and will work together with Managing Partner Matthias Schneck. Before joining AURELIUS Growth Capital Mr. Vitense worked for Private Equity firm HANNOVER Finanz where he led the investments in Picture Park Studios, Koller (automotive supplier), F&W Frey & Winkler (medtech), ACHAT Hotels and Schiller Fleisch (food).

Mr. Vitense will focus on mid market buyouts and growth capital investments across all industries. The companies will typically have sales between € 5m and € 50m.

Matthias Schneck continues to focus on the „opportunity“ segment which includes spin-offs and carve-outs from larger companies as well as investments in companies with operational performance improvement potential.

As part of the AURELIUS Group and an affiliate company of the publicly listed AURELIUS Equity Opportunities SE & Co. KGaA, AURELIUS Growth Capital focuses on medium-sized succession solutions as well as on the transfer of business units of larger medium-sized companies and groups (spin-offs).

In addition to capital for investment and growth, we support the management of the companies acquired through extensive entrepreneurial experience and help to implement growth initiatives and realise operational potential.

Contrasting with classic financial investors, AURELIUS Growth Capital's investment strategy is sustainable and long-term, and is not bound by the life of an investment fund.

**Matthias L. Schneck***Managing Partner*

Telephone +49 89 544799-11

Telefax +49 89 544799-55

Mobile +49 170 962 8100

Email: matthias.schneck@aureliusinvest.com

www.aureliusinvest.com

**Nico Vitense***Managing Partner*

Telephone +49 89 544799-50

Telefax +49 89 544799-55

Mobil +49 162 239 0070

Email: nico.vitense@aureliusinvest.com

www.aureliusinvest.com

**Buy-out**

Revenue	EUR 5-50m
EBITDA Margin	>10%
Enterprise Value	EUR 5-50m
Equity Ticket (Sweet Spot)	EUR 5-15m
Geography	Germany, Austria, Switzerland

**Opportunity**

Revenue	EUR 10-35m
EBITDA Margin	Temporarily negative
Enterprise Value	EUR 0-20m
Equity Ticket (Sweet Spot)	up to EUR 5m
Geography	Pan-European

 Medium-sized succession solutions

 Organic Growth + "Buy & Build" + Growth financing

 Group Spin-Offs & Carve-Outs

 Increase in revenue and earnings through strategic and operational support